
AMENDEMENT

Haalbaarheidsonderzoek VO-scholen

De gemeenteraad van Papendrecht, in vergadering bijeen op 4 november 2021, behandelend het 
agendapunt 10 Haalbaarheidsonderzoek VO-scholen,

Overwegende dat:

 Het haalbaarheidsonderzoek “Naar toekomstbestendige VO-scholen in Papendrecht” geen 
sluitende business case bevat met een overzicht van alle baten en lasten; 

 De investerings- en exploitatielasten voor de gemeente aanmerkelijk zullen zijn;
 Onduidelijk is of de gemeente deze lasten, ook op langere termijn, zal kunnen dragen;   
 Een financieel dekkingsplan een voorwaarde is om tot een volgende stap in de besluitvorming te 

komen. 
 Een financieel dekkingsplan ook noodzakelijk is om een integrale afweging te kunnen maken, 

binnen de context van de totale opgaven waar de gemeente Papendrecht voor staat.

Van mening zijnde dat:

 De raad zo spoedig mogelijk, dat wil zeggen uiterlijk eind februari 2022, behoefte heeft aan 
duidelijkheid omtrent de financiële haalbaarheid van het project nieuwbouw VO-scholen;

 Een gedetailleerd dekkingsplan op korte termijn niet mogelijk is; 
 De raad daarom behoefte heeft aan een voorlopig en grofmazig financieel dekkingsplan;
 Dit voorlopige, grofmazige dekkingsplan voldoende inzicht biedt om een besluit over de 

volgende stap in het proces te kunnen nemen; 
 Voorkeursscenario 2 hierbij het uitgangspunt is;
 De mogelijke opbrengsten vanuit de invulling van eventueel vrijvallende locaties inzichtelijk zijn 

en hierbij betrokken zullen worden;
 Eén of meerdere faseringsmodellen in de uitvoering van het totale project betrokken dient te 

worden; 
 Een nieuwe raad en college daarna een goede startpositie hebben om het proces rond de VO-

scholen te vervolgen;
 In een later stadium een meer uitgewerkt dekkingsvoorstel noodzakelijk en ook pas mogelijk is;
 Met betrekking tot beslispunten 4 en 5 van het raadsvoorstel geldt dat de resultaten hiervan pas 

medio 2022 bekend zijn; 
 Het dus voorbarig is deze punten in relatie tot een voorlopig dekkingsvoorstel volledig uit te 

werken.

Besluit het volgende te wijzigen:

 De tekst van beslispunt 1 van het raadsvoorstel te wijzigen in: “Kennis te nemen van het 
haalbaarheidsonderzoek Naar toekomstbestendige VO-scholen in Papendrecht".

 De tekst van beslispunt 4 van het raadsvoorstel te wijzigen in “Het college opdracht te geven om 
voorafgaande aan de verdere uitwerking van scenario 2 een ruimtelijk programma van eisen op 
te stellen waarin keuzes worden gemaakt over de gewenste ruimtelijke kwaliteit op beide  
schoollocaties en dat daarbij met voorrang voor de beide schoollocaties gekeken zal worden of- 



en welke, er woningen kunnen worden toegevoegd. En dat onderzocht wordt welk 
woningbouwprogramma, onder andere aan de Douwes Dekkerlaan, gerealiseerd kan worden”.

 De tekst van beslispunt 6 van het raadsvoorstel te wijzigen in: “Het college opdracht te geven 
een voorlopig dekkingsplan met meerdere faseringen en daarbij horende financiële uitwerkingen 
op te stellen, waarmee inzichtelijk wordt gemaakt hoe de geplande ontwikkeling betaald kan 
worden. Hierbij in relatie hiertoe een financieel inzicht te geven in onder andere de vrije 
bestedingsruimte, verplichtingen en investeringen van onze gemeente op de lange termijn. En de 
raad uiterlijk februari 2022 door middel van een raadsinformatiebrief hierover te informeren”.

En gaat over tot de orde van de dag,
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